
Zápis 
z 10. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 14. února 2008 
 

Přitomno: 7 zastupitelů, 2 občanky. 
 

1.Schválen program jednání dle pozvánky. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
 
2.Zapisovatelka: I. Tomšová, návrhová komise: Bronislav Tomeš, Bohuslava Kořínková, 

Renata Erlebachová, ověřovatelé zápisu: Luděk Morávek, Simona Tahalová. 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 
3.Usnesení z posledního zasedání – bez úkolů. 

 
4.Byl projednán návrh rozpočtu na rok 2008:    (B. Kořínková) 

Hlavní náklady - 1 mil. Kč mostek u aut.zastávky, 100 tis. Kč šatny – koupaliště 
Celkový rozpočet 2 353 580 Kč.  (Návrh rozpočtu je přílohou zápisu). Hlasování:  
pro  7, proti 0, zdrželi se 0. 
 

5.Bylo projednáno a schváleno pořízení územního plánu obce Bradlecká Lhota.   
 Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
 

6.Bylo schváleno podání žádosti o pořízení územního plánu obce na MěÚ Semily, odbor 
územního plánování a byl odsouhlasen B. Tomeš, jako zastupitel, který se bude 
podílet na pořízení územního plánu. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 
7.Jednotliví předsedové výborů a komisí Obecního zastupitelstva podali zprávu o jejich  

práci za rok 2007. 
 

8.Byla podána žádost o příspěvek ve výši 401 000,- Kč z Programu obnovy venkova na 
část povrchu místní komunikace u opravovaného mostku - 232 m2, zábradlí tamtéž -  
cca 80m a na nová světla veřejného osvětlení – 5 ks. 

 
9.Vzhledem k množství polomů byl obecním zastupitelstvem schválen nákup motorové 

pily max. do 20 000,- Kč.   Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
 

10.Projednán návrh smlouvy o úplatném zřízení věcného břemene ve prospěch obce na 
pozemcích p.č. 350/1, p.č. 350/2, a p.č. 350/5 ( části prodaného pozemku 330 ) za 
částku 100 Kč / jednotlivý pozemek. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 
11.Problémy s kontejnery v obci – neustále přeplněné, občané netřídí správně odpad. 

Finanční výbor a komise životního prostředí připraví návrh na řešení situace. 
 

12.Bylo schváleno vyvěšení žádosti manželů Haratických o prodej části parcely p.č. 
646/1. O případném prodeji bude rozhodnuto na základě doporučení komise na příštím 
zasedání v souladu s přílohou č. 1 k Usnesení z 10.3.1999 o prodeji pozemků. 

 Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
 

13.Různé: 
•Oprava zpevnění silnice č. 286, u Chaloupských čp. 76, naproti čp. 8, čp. 79 a 

naproti čp. 10. 
•Oprava místní komunikace u KD.  



•Projednána možnost získání dotace z Programu rozvoje venkova na opravy 
komunikací, nákupu techniky či osázení obce, max. dotace 90 %, 10 % úhrada, 
ale nejdříve musí být zafinancováno. V souvislosti s tím byla však projednána 
možnost do budoucna vyřešit obecní vodovod a kanalizaci. Není reálné opravit  
komunikace a následně je rozkopat výstavbou sítí. K problému  připraví 
zastupitelstvo anketu pro občany – zájem o připojení na vodovod a kanalizaci. 

 
•Bude podána žádost o dotaci na úpravu hřiště u KD pro děti z Programu obnovy 

vesnice. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
•V obecním lese jsou další stromy k pokácení, ale vzhledem k technicky špatně 

dosažitelnému terénu a umístění polomů bude podána žádost o vykácení 
firmou DIANA Lomnice nad Popelkou. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

•Informace o řešení problému s cenou jízdného školáků u autobusu z Hradeckého 
kraje (vyšší o 2,- Kč). Lze používat libovolný spoj, dle uvážení jednotlivce, 
všechny spoje uvedené v jízdním řádu zde musí stavět.  

•Informace o změně daně z nemovitosti – koeficient 0,3 a 0,6 se ruší a nahrazuje 
koeficientem 1,0. 

•Od 1.2.2008 je u Obecního úřadu zaměstnán pan Dočekal. 
•Obecní úřad nabízí opět k odkupu prkna v ceně 3900,-/m3. 
•Postupně se budou opravovat vývěsky u KD. 

 
14.Schváleno usnesení dle přílohy. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 
 
 
Zapsala :     Ověřovatelé zápisu: 

 


